

Rinse Aid

Brightening Agent for Dish-Washers
Spot Free and Fast Drying
Food Grade Product.

مسحوق تلميع لكافة أنواع غسالات الأواني
وقاية من البقع، سريع التنشيف
منتج لا يضر بالطعام

COMPOSITION:

IPA

التركيبية والمحتويات:

SIDES EFFECTS and SAFETY INSTRUCTIONS:

If with eyes: Immediately flush eyes with plenty of water. Continue to rinse for at least 10 minutes. Get medical attention if the itching persists. This product is formulated for use on the skin. Discontinue use if irritation and redness develop. If condition persists for more than 72 hours, consult a doctor. If swallowed, do not induce vomiting unless directed to do so by medical personnel.

العوارض الجانبية وإرشادات السلامة: في حال ملامسة العينين، غسلهما بالماء جيداً لمدة 10 دقائق أقله. استشارة الطبيب إذا استمر الشعور بالحكة. إن تركيبة المنتج ملائمة للبشرة. الإقلاع عن استخدام المنتج في حال تهيج الجلد واحمراره. إذا استمرت الحالة لأكثر من 72 ساعة، استشارة الطبيب فوراً. وفي حال ابتلاع المنتج، عدم التقيؤ إلا إذا أوصى الطبيب بذلك.

WHERE TO USE: suitable for all kinds of automatic dishwasher: glass, under-counter, hood type, conveyor...

أماكن الاستعمال: مناسب لجميع أنواع غسالات الأواني الأوتوماتيكية

كيفية الاستعمال: مع موزع مبرمج.

HOW TO USE: With programmed dispenser.

أسباب الاستعمال: يزيل مخلفات مسحوق الغسيل ويلمع أدوات المائدة وأواني المطبخ

WHY TO USE: removes left-over of the detergent, shine the tableware and kitchen utensils.

خصائص المنتج: قدرة على التشطيف، يزيل البقع البيضاء التي تسببها المياه العسرة، وبقياء مواد التنظيف. مناسب لكافة أنواع المياه وغسالات الأواني.

PROPERTY: Rinsing agent, removes white spots resulting of water hardness and detergent residues, suitable for all types of water and machine

التذويب: حسب سعة غسالة الأواني

DILUTION: According to dishwasher capacity.

available in 25L

متوفر بحجم ٢٥ لتر

Electronic Pump

صديق للبيئة | قابل للتحلل | خال من الفوسفات

Environmental Friendly | Biodegradable | Phosphate free

Environmental
Friendly